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Шановні працівники освіти!
Восени ми відзначаємо свято День працівників освіти, яке відволікає 
від буденності й допомагає осягнути найголовніше у житті. Кожен з 

нас згадує свого Вчителя – того, хто долучив до книги, запалив жаринку 
знань, був другом і порадником, кому ми зобов’язані життєвими та 

професійними здобутками.
Ми схиляємо голови перед мудрістю й терпінням освітянина – Учителя, 
Вихователя, Викладача, Майстра, зусиллями якого будується майбутнє 
країни. Ви сумлінно виконуєте свій професій-ний обов’язок, вчите нашу 

юнь пізнавати нове й пам’ятати минуле.
Прийміть щиру вдячність за високе служіння обраній справі, невтомний 

творчий пошук, самовідданість, добро та щедрість душі. Впевнені, 
що ви й надалі докладатимете зусиль задля утвердження заможної, 

духовно багатої України.
Щиросердно бажаємо вам, шановні освітяни, міцного здоров’я, щастя, 

добробуту, значних творчих успіхів і невичерпної наснаги.

We love “профік”... (стор. 7-8)

Друга освіта в ЗДІА... (стор. 3)

21.09 — День Миру... (стор. 6)

Повеневих наслідків у Західній 
Україні можна було уникнути.

Хто винен та що робити, знає 
наш автор. Стор. 5



В і д б у л о с я 
вересневе засі-
дання Вченої ради 
ЗДІА. 

На початку 
засідання ректор 
академії В. І. 
Пожуєв вже в 
котре підкреслив 
гостроту ситуації, 

що склалася в галузі вищої 
освіти країни, та охарактеризував 
майбутнє академії… 

Згідно з порядком денним 
члени ВР заслухали інформацію 
завідувача кафедри МКМ І. 
Ф. Червоного щодо підтримки 
висунення наукової роботи на 
здобуття Державної премії в галузі 
науки і техніки. Й одноголосно 
підтримали колег.

З доповіддю про нові закони, 
які були прийняті Верховною 
Радою України та про реко-
мендацію до друку збірника 
наукових праць «Гуманітарний 
вісник ЗДІА» розповіла декан 
ФМФ, завідувач кафедри МО 
Воронкова В.Г.

Уважно вислухали присутні 
доповідь першого проректора 
Швеця Є.Я. про підсумки літньої 
екзаменаційної сесії та захисту 
дипломних проектів. Інформація 
супроводжувалася демонстрацією 
відповідних схем та діаграм.

Далі про затвердження пла-ну 
організаційно-виховної ро-боти 
академії на 2008-2009 н.р. 
виступила проректор з НПР Н. К. 
Желябіна

Також пролунав звіт стипен-
діата Кабінету Міністрів України 
Салиги К.С.

Про відкріп-
лення та при-
к р і п л е н н я 
п о ш у к у в а ч і в , 
корегування теми 
д и с е р т а ц і й н о ї 
роботи доповідав 
п р о р е к т о р 
з НПР С. С. 
Кудієвський.

Про навчальне 
н а в а н т а ж е н н я 
професора Коло-
бова Г.О. на 
2 0 0 8 \ 2 0 0 9 н . р . 
інформував при-
сутніх декан МТФ 
Грицай В.П.

ЗДІА офіційно

16 вересня 2008 року  в Запорізькій державній інженерній 
академії відбулася конференція трудового колективу академії, на 
порядку денному якої були два питання: 

- обрання претендента на посаду ректора ЗДІА; 
- рекомендації конференції трудового колективу МОНУ щодо 

призначення кандидатури на посаду ректора академії.
На відміну від виборів п’ятирічної давнини, претендентів на посаду 

ректора виявилося лише двоє. Це чинний ректор ВНЗ (до 29.09 ще з 
префіксом «в.о.») — доктор фізико-математичних наук, професор, 
Заслужений працівник освіти України Володимир Іванович Пожуєв і 
вже вдруге претендент на посаду ректора — колишній завідувач кафедри 
ЕК, доктор технічних та економічних наук Василь Михайлович Порохня 
(Класичний приватний університет). На конференції були присутні 
почесні гості — представники ОДА, обласної та міської ради.

Несподіванок не виникло. Й не дивно, адже зустрічі В. М. Порохні 
з колективом академії доволі ясно продемонстрували слабкі сторони  
“програми” (якщо то можна вважати за програму) претендента. Гідно 
подиву, але й в день конференції опонент ректора в своєму виступі обрав 
неконструктивну тактику, яка базувалася на недоладних випадах проти 
супротивника. Переконливу перемогу в голосуванні отримав Володимир 
Іванович Пожуєв. А це – 95% голосів від списочного складу делегатів 
конференції, та лише 1,7% залишилося конкурентові.

Володимир Іванович Пожуєв присвятив  30 років роботі в ЗДІА – й 
це однозначно свідчило на його 
користь. До того ж  його 5 років 
у керма академії переконали 
колектив у ефективності 
обраного курсу. Примірник 
Програми розвитку ВНЗ на 
2008-2013 роки знаходився в 
бібліотеці ЗДІА й  користувався 
чималим попитом. Тому 
немає нічого дивного, що 
за підсумками голосування 
ректором на черговий 
п’ятирічний термін був пере-
обраний саме В. І.  Пожуєв.

— Якщо поглянути на 
програму розвитку ВНЗ, 
—  вважає Володимир 
Іванович, — то можна від-
значити, що практично всі її 
пункти починаються словом 
«продовжити». Академія пере-
буває на тому етапі розвитку, 
коли змінювати команду не має 
сенсу, тим більше, що програма  
створювалася колегіально, 
з урахуванням  побажань і 
на-гальних потреб усіх кафедр і 
підрозділів ЗДІА. Мій основний 
і єдиний принцип як керівника 
— в академії мають працювати 
професіонали. А це життєво 
необхідний чинник, оскільки 

в період 2008-2009 рр. кафедри 
ВНЗ пройдуть переакредитацію. Я 
вдячний  колективу за висловлену 
мені  довіру. Ми будемо про-
довжувати працювати єдиною 
командою — і в цьому наша сила, 
наше майбутнє.

Вибори відбулися!  ЗДІА продовжує обраний 
шлях зі своїм ректором!
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